

### Maklumat Inovasi 2013

<b>Tajuk Inovasi</b>	<b>SATAY AYAM PIRU</b>
<b>Ketua Kumpulan</b>	PIRU BEST RESOURCES Mohamad Zaki bin Zakaria
<b>Ahli Kumpulan</b>	-Tiada-
<b>Latarbelakang</b>	Pada petengahan September 2012, syarikat telah menghasilkan produk SATAY AYAM PIRU. Dengan harga yang agak berpatutan iaitu RM1.50/cucuk pengguna dapat merasakan keenakan dan keunikan Satay Ayam Piru berbanding dengan satay yang ada di pasaran. Buat pertama kali Satay Ayam Piru diperkenalkan di Kedah iaitu pada Hari Peladang Penternak dan Nelayan Negeri Kedah dan produk ini telah mendapat permintaan yang tinggi. Sekali lagi Syarikat di beri peluang untuk mempromosi di jualan MAHA 2012. Sepanjang jualan semasa MAHA, penjualan Satay Ayam Piru mencecah 12 ribu cucuk ini satu petanda yang amat mengejutkan. Syarikat juga banyak menerima tempahan dari jamuan dan satay beku yang dibekalkan kepada restoran-restoran.
<b>Ringkasan Inovasi</b>	Industri ternakan ayam piru secara amnya masih baru di Malaysia. Baka ayam piru tempatan dikenali sebagai British United Turkey dan Betiboul. Tanpa disedari ayam piru telah menunjukkan peningkatan yang amat memberasangkan kerana ia memenuhi citarasa perbagai kaum di Malaysia. Persaingan bagi mengusahakan ayam piru secara komersial amat kurang di Malaysia dan ini memberikan prospek baru yang wajar diceburi. Dengan jumlah penduduk bukan islam yang agak tinggi, saiz pasaran bagi industri ini cukup besar dan berpotensi untuk di bangunkan. Dengan peluang ini, syarikat ONE PIRU BEST telah menternak dan menghasilkan produk SATAY AYAM PIRU yang dapat dirasai oleh semua golongan dengan harga yang berpatutan dan mempunyai khasiat yang amat tinggi.
<b>Faedah Inovasi</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Peningkatan ekonomi keluarga dan pengeluaran makanan negara</li> <li>2. Peningkatan pendapatan perkapita yang disasarkan dalam NKEA dan kerajaan Malaysia</li> <li>3. Platform kepada usahawan yang mahu menceburkan diri didalam bidang perniagaan ayam piru</li> </ol>
<b>Maklumat Lanjut</b>	Nama : Mohamad Zaki Bin Zakaria Alamat : No: 33 Kampung Sungai Baru Tengah, 05150 Alor Setar, Kedah No. HP : 019 555 2178 / 017 403 5317 Emel : Pirubest12@gmail.com

**Gambar Produk Inovasi**

**Ringkasan Inovasi**

